
PRoToKoŁ NR XxII/2009

z przebiegu obrad XXII Sesji Rady Gminy Świnice Warckie odbvtej w dniu

29 kwietnia 2009r. w godz. 1000 - 1320.

XXl l  Sesję Rad; cminy Śuinicc Warckie otworzył i  zehrunych powi lał

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof T.utak.

Przewodniczący Stwierdził, Że na Stan 15 radnych obecnych jest 14 radnych, co stanowi

quorum przy którym rada gminy moie obradować i podejmować uchwały.

Na wniosek wójta Gminy Przewodniczący proponuje o włączenie do porządku obrad rady

uch$'ałę w spraw.ie wyrażenia zgody na użyczenie na okles 10 lat w trybic

bezprzetargowym nieruchomości Stanowiącej rvłasnośó gminy oraz dodatkowego punktu

.,Rozpatrzenie pisma skierowanego do Rady Gminy".

Wnioski przyj ęto jednogłośnie.

Przyjęto następujący porządek obrad sesii:

l . otwarcie SeSji i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej ScSji.

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał rady gmin} '

4. Infbrmacja o działalności Wójta Gminy między sesjami.

5. Spran'ozdanie z realizacli gminnego planu gospodarki odpadami.

6. Sprawozdanie GoK z wykonania budietu za2008t, i inlotmacja o działalności.

7. Sprawozdanie Biblioteki Gminnej z wykonania budżetu za 2008r. i informacja

o działa]ności.

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za2008r. i absolutoriunr dla Wójta Gminy.

9. Podjęcie uchwały w sprawie:

1/ nieodpłatnego przekazania gruntów stanowiących w,łasnośe Cminv Srt inice Warckie

na tzecz ochotniczych Straży PoŹamych w Stemplcwie' Piaskach i Chwalborzycach.

2/ wprowadzenia zmian w budŻecie gminy na rok 2009,

3/ zaciągnięcia długoterminort.ego kredytu,

4/ udzielenia pomocy finansowej dla Port.iatu ł,ęczyckiego na rea1izację zadania

polegającego na przebudowie nart'ierzchni dróg powiator'n'1'ch połoionych na terenie

unl ln\ '  Swtntce w arcKtc.
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5/ wyrażenia zgody na uiyczenie na okres l0 lat rł.trybie bezprzetargow1'm

nieruchomości Stanowiącej własność gminy.

10. Rozpatrzenie pisma skierowanego do Rady Gminy.

1 1. Interpelacje radnych.

12. Wolne wnioski  i  informacje.

l3. Zamknięcie sesji'

Ad. 1

Jak r,tyŻej.

Ad.2

Protokół z XXI sesji Został \łyłożony do wglądu' radni przilę|i go jednogłośnie bez uwag'

Ad. 3

Sprawozdanie złożył Wójt Gminy, nie wniesiono uwag do sprawozdania / w załączeniu do

protokołu /.

Ad. 4

Informację złożzył W ójt Gminy. nie wniesiono uwag do in1brmacj i / w załączeniu do

protokołu /.

Ad. 5

Sprawozdanie z realizacji gminnego planu gospodarki odpadami dla Cminy Sitinicc

Warckie l w załączeniu do protokołu / złoiył insp. Leszek opas.

Zebrani zwrócili uwagę na dużą ilość śmieci w okolicznych lasach, na droŻe|ący odbiór

odpadów, na problemy z odbiorem śmieci wielkogabarytowych.

Ustalono, żę zostanie zorganizowany odbiór śmieci wielkogabarytowych.

Sprawozdanie zostało przyi ęte'
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Ad. 6

Temat przedstawiła dyrektor Gminnego ośrodka Kultur"y Katarzyna Lewińska. nic

wniesiono uwag do tematu.

Uchwałę Nr XXII/154/2009 w sprawie Zatwierdzenia rocZnego sprawozdania finansowego

Gminnego ośrodka Kultury w Swinicach Warckich przyjęto jednogłośnie.

Ad .7

Temat przedstawiła dyrektor Gminnej Biblioteki Pirblicznej Monika Galankiewicz, nie

wniesiono uwag do tematu.

Uchwałę Nr XXIl/l55/2009 w sprawie zatwierdzenia rocZnego sprarvozclania finansowego

Gminnej Biblioteki Pub1icznej w Świnicach Warckich przyjęto jednogłośnic.

Ad. 8

Wójt Gminy KrzysztoI Próchniewicz podziękował pracownikom urzędu, szczególnie pani

skarbnik oraz radnym i sołtysom, którzy współpracowali przy wykonaniu budictu 2008r.

Przypomniał też najwainiejsze zadania które Zostały wykonane i te których nie rtykonano.

Skarbnik Gminy Teresa Żydczak przedstawiła sprawozdanie z wykonania budzetu oraz

opinię RIo w Łodzi o sprarł.ozdaniu.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Grażyna Bartczak przedstawiła wniosek komisji .,

udzielenie absolutorium za 2008r. oraz opinię R]o w Łodzi o wniosku.

W dyskusji nad sprawozdaniem radny Zbigniew Ziółkowski stwierdził. że nie ma uwag do

wykonania budżetu. chociaż szkoda, Źe nie udało się rozpocząć budowy przydomow1'ch

oczyszcza|ni ścieków. Udzielając absolutorium Wójtowi Gminy w przyszłym roku Źyczy

wszystkim wykonania zadań inwestycyjnych w 100%

Uchwałę Nr XXII/156/2009 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2008r.

przyjęto przy jednej osobie wstrzymującej się od głosu .

Wójt Gminy po<1ziękował za udzielone absolutorium.

Przerłodniczący ogtosił l0 min'  przcr*ę'
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Ad .9

l/ proj ekt uchwały przedstawił Wójt cminy. nie wniesiono uwag do pro|ektu.

Uchwałę Nr XXII/l 5712009 w sprawie nieodpłatnego przekazania gruntów stanowiącyclr

własność Gminy Swinice Warckie na rzecz ochotniczych Strazy Poiarnych

w Stemplewie, Piaskach i Chwalborzycach przyjęto jednogłośnie.

2/ projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.

Przewodniczący zapoznał zebranych z pismem radnego pow.iatowego E. Cymmera

dotyczącego prośby o zwiększenie dotacji na przebudowę dróg.

Zdecydowano zwiększyÓ dotację na pomoc finansową dla porł'iatu łęczyckiego z

planowanej kwoty 50 000'00 zł do kwoty 80 000'00 zł na przebudowę nawierzchni dróg

powiatowych położonych w obrębie gminy Świnice Warckie.

Uchwałę Nr XXII/I58/2009 w sprawie wprowadzenia zmian w budiecie gminy na rok

2009 przyjęto jednogłośnie.

3/ projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. nie rł.niesiono uwag do projektu.

Uchwałę Nr XXII/I59/2009 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu przyjęto

jednogłośnie.

4/ proj ekt uchwały przedstawił Wójt Gminy.

Radni po wyraieniu zgody na zwiększenie dofinansolt'ania zobowiązują Wójta. aby przy

podpisywaniu umów pamiętał, że dofinansowanie zwiększono tylko dlatego. aby lv naszej

gminie były wykonane wszystkie odcinki dróg ujęte rv uchwale.

Uchwałę Nr XXII/160/2009 w sprawie udzielęnia pomocy finansowej dla Powiatu

Łęczyckiego na realizację zadania polegającego na przebudowie nawierzchni dróg

powiatowych położonych na terenie Gminy Świnice Warckie przy'ięto jednogłośnie.

5/ projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy, nie lł,'niesiono uwag do projektu.

Uchwałę Nr XXII/I6l/2009 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie na okres 10 lat w

trybie bezprzetargowym nieruchomości Stanowiącej własnośc gminy przyięto

jednogłośnie.



Ad .  l 0

Przewodniczący zapoznał radnych z pismem Pana Andrzeja Wawrzyniaka ( pismo w

załączeniu do protokołu ). Po wysłuchaniu Wójta i Sekretarza Gminy radni zdecydowali

uznać skargę za niezasadną. W części pisma dotyczącej wniosku do Rady Gminy o

ustalenie daty w sprawie czynności związanych z wyznaczeniem prawidłowego przebiegu

wskazanych działek oraz podjęcia decyzji wyjaśniających konflikt sąsiedzki zdecydowano,

że Rada Gminy nie jest organem kompetentnym do przeprowadzania postępowań w

sprawie rozgraniczenia nieruchomości i podejnowania decyzji w-vjaśniających konflikty

sąsiedzkie. Sprawę zgodnie z kompetencją rozpatrzy Wójt Gminy.

Uchwałę Nr XXII/l6212009 w sprawie tozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy

przyjęto przy dwóch osobach wstrzymujących się od głosu.

Ad .  11

Radna Zofia Mikołajczyk

- mieszkańcy proszą o przywrócenie laboratorium w ośrodku zdrow-ia

Wójt Gminy nie zna przyczyn likwidacji laboratorium. porozmawia na ten temat Z dr M.

Witkowską.

Ad. 12

Wójt Gminy poinformował, Żc do l3 maja br. trwają konsultacje społeczne w sprawie

Planu ochrony Przyrody dla obszaru Natura 2000. Wójt Gminy przedstawił zebranym

projekt dotyczący naszego terenu i obawy ztym związane.

Zebrani obawiają się utrudnień zwtązanych z inwestycjami w gospodarstwach rolnyclr.

dodatkowych obwarowań które muszą spełnić. przewlekłości postępowania

administracyjnego i kosztów z tym zwięanych dlatego domagają się. aby granice obszaru

nie obejmowały terenów zabudowanych.

Sprzeciwiają się tei:

- rezygnacji z utrzymania |ragmentów wałów przeciwpowodziow1'c1-r. na rzece Ner. którę

nie stanowią ochrony ludzi lub mienia _ z pytaniem jak takie fragmenty w1brać.

- ograniczenia realizacji now1'ch rowów melioracyjnych prowadzących do przyspieszenia

odpływu wody z terenóW ekstensywnie uŻytkowanych łąk _ zadaniem rowów

melioracyjnych jest nie tylko odwadnianie lecz i nawadnianie.
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. wyłączenia z konserwacji wszystkich rowów meliorac-vjnych nieprzydatnych do

prowadzenia racjonalnej gospodarki rolnej i |eśnej oraz rezygnacji z usuwania drzew t

krzewów w odległości do 5 m od brzegów rowów melioracyjnych oraz ograniczenia lub

rezygnacji z konserwacji rowów nieprzydatnych dla prowadzenia rac.jonalnej gospodarkr

rolnej i leśnej wjaki sposób Zostanie określona nieprzydatnośó rowów melioracyjnych,

. wyłączenia z pozyskania łownego gęsi gęgarły' gęsi zbożowej i gęsi białoczelnej w

granicach obszaru Natura 2000 czylt poza granicami obszaru Natura 2000 będzie można

bez przeszkód polować.

Wójt Gminy prześle uwagi dotyczące projektu do Regionalnej Dyrekcji ochrony

Środowiska w Łodzi'

Sołtys Kazimierz Gąsiński

- zgłasza uwagi dotyczące jakości naprawy dróg

Sołtys Monika Księżak

- na|eŻy zasypać dziurę w Chorzepinie przy przejściu kolejowym

Sohys Tomasz Kawczyński

. do naprawy są pobocza do Drozdowa i dziury w kierunku Rydzyny

. czy mozna zamknąć jaz w Parskach

. czy Ner będzie czyszczony

Zastępca Wójta poinformował, ie czynione są starania o uruchomienie szkoły rolrriczej dla
, 1 , -ooroslycn w bw'nrcacn.

Przewodniczący zaprosił wszystkich obecnych na uroczystości w GoK.

Ad.  l3

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXII Sesję Rady
A .Lrmlny bwlnlce warcKle.

Na tym protokół zakonczono i podpisano.

Protokołowała

Inś\pek , lo r
\'- ',..

Anna Lubczgtiska

PRfEwoDNlczĄ.Y
R A D \ ' ' J \ l N Y

Kr:łs:;li'Iiłta*


